
綜合所得稅退稅憑單補發及變更內容申請書
Application Form for the Reissuance of the Certificated Declaration
and Correction for an Individual Income Tax Refund

 貴
分局

所  發給本人     年度綜合所得稅應退稅額新臺幣            元之退稅憑

單 1 紙（憑單號碼         號），茲因本人下列原因(請勾選)

Your branch sends the Tax Refund Voucher (voucher number:_______) for
tax refundable NT$________ for the Year ____, for the following reason: (tick)
 □ 逾期未兌領 Overdue redemption
 □ 確未收到 Did not receive
 □ 污損 Defacement
 □ 遺失、被竊(限禁止背書轉讓且已完成合法掛失止付等程序)

Lost  or  stolen(Restriction  on  endorsement  transfers  and  completion  of
reporting loss and stop payment procedures)

 □ 受退稅人無金融機構帳戶 Taxpayer has no financial institution account
 □ 其他 Other：　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　

申請下列變更內容項目(請勾選)

Apply for the following changes (tick)
 □申請展期（檢附□退稅憑單乙紙)

Apply for an extension(Attach□ Tax refund voucher)

□申請補發（檢附 □ 污損退稅憑單乙紙)，請准予補發，嗣後如經 貴
分　局

稽徵所發現

有重領情事，本人除應繳還重領金額外，並願接受法律處罰，特此聲明。

Apply for a replacement(Attach □ Defacement Tax refund voucher)，Please
grant reissue. If your branch determines that there is repeated claim, I hereby
declare that I  will  repay the excess amount and am willing to accept legal
penalty. 

 □ 註銷 
劃       線           

禁 止 背 書 轉 讓（退稅金額限新臺幣50萬元以下)

 Cancellation                                             (Tax refund amount limited to within
NT$500,000)

□ 其他 Other：_______________________________________________

 以上如有不實而發生損害或糾紛時，願負擔一切法律責任。

If the above is not true and there is damage or dispute, I am willing to bear all 
legal responsibilities.          

mark
No endorsement transfer



此    致  Sincerely

財政部     國稅局          
分  局 
稽徵所

To:______Branch/Office/Service Station, National Taxation Bureau of the______, 
Ministry of Finance

申　　請　　人 Applicant：　　　   　　（簽章） (Signature)

身分證統一編號 ID No.：

地　　　　　址 Address：　　　　　　　　　　　　

電　　　　　話 Tel.：

受　　任　　人 Agent：                 （簽章） (Signature)  

身分證統一編號 ID No.：

地　　　　　址 Address：

電　　　　　話 Tel.：

中華民國(Date)  　　　年(Year)  　　　月(Month)  　　　日(Day)  


